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متن پرسش

با عرض سلام و ادب خدمت جنابعالی نظر جنابعالی در مورد این سخن دکتر نصر االله پورجوادی

چیست: ارتباطتان با مولانا هم که خوب است؟ - من راجع به مولانا تحقیقاتی کردهام و مقالات متعدد

نوشتهام ولی از مولانا پرارجتر هم بودهاند. مدتی است که مولانا در آمریکا و اروپا مشهور شده است و

این باعث شده که خود ما ایرانیان هم بیشتر به مولانا بیش از گذشته توجه کنیم. ولی مولانا بزرگترین

عارف ما نیست و بزرگترین شاعر عرفانی ما هم نیست. من مثنوی مولانا را اثر درجه یک در عرفان

اسلامی نمیدانم. *پس اندیشههای خودتان بیشتر متأثر از چه کسانی است؟ - بیش از هر کس درباره

افکار «غزالی» کار کردهام که خیلی عمیقتر و بالاتر از مولاناست. کسانی بودهاند که اسمشان کمتر

See more at: - .شنیده شده اما عمق تفکرشان بیشتر است

http://www.farsnews.com/newstext.php?nn=13920319000094#sthash.cYvp1wf4.d
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باسمهتعالی: سلامعلیکم: بالاخره این هم برای این آقایان حرفی است. آیتاالله انصاری همدانی

فرموده بودند سالک تا آخر عمر از مولوی مستغنی نمیشود. موفق باشید


